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Bilaga 1 – Kallelse till extra föreningsstämma  
Bilaga 2 – Medlemsförteckning på samtliga medlemmar i föreningen  
 
Samtliga bilagor förvaras tillsammans med originalprotokollet i pärm i styrelserummet. 



2013-01-21 
EXTRA FÖRENINGSSTÄMMA 
Brf Fjädern, nr 622 i Jarlaberg 

 
1. Stämmans öppnande 

Styrelsens vice ordförande Nils Anim-Addo öppnade mötet. 
 

2. Val av ordförande vid stämman 
Till ordförande vid stämman valdes Nils Anim-Addo. 

 
3. Val av sekreterare vid stämman 

Till sekreterare vid stämman valdes Kerstin Norberg 
 

4. Upprättande av förteckning över närvarande medlemmar 
31 st röstberättigade medlemmar var närvarande. 
(Bilaga 1) 

 
5. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 
 

6. Val av 2 justerare tillika rösträknare 
Till justerare valdes Ove Lindroth (DV124) och Dusko Susnjar (DV104)  

 
7. Fråga om kallelse behörigen skett 

På frågan om stämman behörigen utlysts svarade stämman JA. 
 

8. Val av ledamot till styrelsen(ekonomi) 
Styrelsen föreslår att Lisa Roman väljs på 1 år. 
 
Stämman beslutade att anta styrelsens förslag till att Lisa Roman väljs in i styrelsen 
på 1 år. 
 

9. Val av ledamot till styrelsen(fastighetsgruppen) 
Inga förslag inkom för ny ledamot till fastighetsgruppen. Styrelsen kan, om intresse 
skulle uppstå, adjungera någon för uppdrag i fastighetsgruppen. 
 

10. Beslut om utbetalning av inre fond 
P g a dyra administrativa kostnader så beslutades om utbetalning till medlemmarna 
av innestående pengar i inre fonden. 
 

11. Information och beslut om ny lösning för bredband och telefoni brf Fjädern 
Dusko Susnjar presenterade framtaget material ang ny lösning för bredband och 
telefoni i brf Fjädern. 
Därefter kompletterade representant Erik Grandin fr Bredbandsbolaget med 
ytterligare information omkring detta. 
 
Bredbandsbolaget har ramavtal med HSB vilket gör lösning mycket ekonomiskt 
fördelaktig. Föreningen kommer att stå för kostnaden fram t o m sista september 
2013. Varje hushåll kommer därefter att fr o m 1 okt 2013 betala 125,-/mån, som 
läggs på månadsavgiften för alla medlemmar. 
Vid handuppräckning bland medlemmarna blev det en övervägande majoritet(30), 
vilket medförde ett beslut för att förslaget skulle godtas. 
 



Stämmoordföranden avslutade mötet och tackade för visat intresse. Utöver  
stämmans ordinarie punkter diskuterades följande frågor: 
 
Övrig fråga 

             
            Beslutades att hängare för ytterkläder skulle sättas upp i tvättstugorna efter förfrågan  
            om detta från medlem. 
 
             
 
 
             

 
 

      Vid protokollet Ordförande 
 

 
 
      Kerstin Norberg     Nils Anim-Addo 
 
 

 
     Justeras Justeras  
 
 
 
 
     Ove Lindroth Dusko Susnjar 


